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Y.B. LAKSAMANA PERTAMA MOHAMAD IMRAN BIN ABD HAMID (B) 

[ LUMUT ] m inta MENTERI KEWANGAN m enyatakan m enjelaskan 

dengan te rp e rin c i se jauhm ana pen jaw at a w am /rakya t m endapa t 

m an faa tnya  apab ila  Kerajaan m engurangkan 3% carum an KWSP 

memandangkan kos sara hidup kian meningkat.

PEMBERITAHUAN PERTANYAAN

DEWAN RAKYAT, MALAYSIA

JAWAPAN

Tuan Yang di-Pertua,

Tujuan penubuhan Kumpulan Wang Simpanan Pekerja (KWSP)



adalah untuk menyediakan simpanan Persaraan pekerja atau ahli bagi 

membiayai sara hidup apabila bersara kelak. Walau bagaimanapun, dalam 

keadaan negara yang sedang mengalami kegawatan ekonomi, Kerajaan 

mengambil langkah untuk menurunkan kadar caruman pekerja bertujuan 

untuk m engurangkan beban kewangan pekerja dengan m eningkatkan 

pendapatan boleh guna (take home pay) pekerja serta menggalakkan 

penggunaan (consum ption) dan perbelanjaan (spending) dalam negara 

bagi memulihkan keadaan ekonomi dan mengekang kesan inflasi.

Menerusi Pengubahsuaian Bajet 2016 pada 28 Januari 2016, YAB 

Perdana Menteri telah mengumumkan penurunan caruman pekerja KWSP 

sebanyak  3% m ula i Mac 2016 seh ingga  D isem ber 2017. W alau 

bagaimanapun, caruman majikan dikekalkan pada kadar 13% bagi pekerja 

yang menerima upah bulanan sebanyak RM5.000 dan ke bawah atau 12% 

bagi pekerja yang menerima upah bulanan melebihi RM5,000. Langkah ini 

dijangka meningkatkan perbelanjaan penggunaan swasta sehingga RM8 

bilion setahun.

Menyedari kepentingan simpanan KWSP adalah untuk Persaraan



ah li, langkah penurunan carum an pekerja  ini hanya bagi tem poh 

sem en ta ra  sahaja. Namun b e g itu , m ereka boleh m em ilih  u n tu k  

mengekalkan kadar caruman pekerja pada 11% dengan melengkapkan 

Borang KWSP 17A (Khas 2016). Seterusnya, borang ini perlu dikemukakan 

kepada majikan masing-masing untuk diserahkan kepada pejabat KWSP 

yang berhampiran.
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Minta MENTERI KEMAJUAN LUAR BANDAR DAN 

W ILAYAH menjelaskan Kedudukan Pinjaman Penuh 

Pendidikan bagi calon-calon yang ditawarkan ke IPTS 

tajaan MARA memandangkan hingga kini belum lagi 

dilaksanakan malah pelajar-pelajar disarankan untuk 

memohon PTPTN.



JAWAPAN :

Tuan Yang Di-Pertua,

Untuk makluman YB, jumlah pinjaman pelajaran yang 

dikeluarkan kepada pelajar adalah berdasarkan kepada 

S o c i o  E c o n o m i c  S t a t u s  (SES) keluarga. Pinjaman penuh 

hanya diberikan kepada pelajar yang berkelayakan 

terutama kepada pelajar miskin bandar dan Iuar 

bandar.

MARA masih mengekalkan pinjaman pelajaran bagi 

pelajar sedia ada di IPTS yang berdaftar dengan MARA 

sehingga tamat tempoh pengajian.


